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Schriftelijke vragen – Gevolgen faillissement projectontwikkelaar voor Hof van Harmelen 
 
Onze fractie heeft de volgende vragen inzake het faillissement van firma Tetteroo en de gevolgen 
hiervan voor de voortgang van Hof van Harmelen: 
 

1.    Wat is de huidige status van het samenwerkingsverband tussen Bunnik Projecten uit IJsselstein 
en de failliet verklaarde onderneming Tetteroo Bouw en Projectontwikkeling B.V. uit Den Haag? 

2.    Hoe gaat de gemeente Woerden nu om met de ontstane situatie? Wat is de status van de 
huidige bestemmingsplanprocedure? Volgens persberichten heeft de curator 2 maanden nodig om 
een evt. doorstart te onderzoeken. 

3.    Heeft Bunnik Projecten zich al gemeld bij de gemeente om aan te geven welke positie deze nu 
inneemt t.a.v. Hof van Harmelen? 

4.    De eigendom van de gronden lag bij Tetteroo Bouw. Kan het college bevestigen dat Tetteroo 
Bouw de afspraken omtrent de vier eilanden gemaakt heeft met de vier gezinnen? 

5.    Kan het college bevestigen dat deze afspraken met een mandaat van gemeente Woerden 
gemaakt zijn? 

6.    Zo ja, Wanneer zijn deze afspraken dan gemaakt? 

7.    Zo nee, betekent dit dat de gemaakte afspraken omtrent de eilanden hiermee zijn komen te 
vervallen? 

8.    Wij weten dat er na publicatie van het voorlopig bestemmingsplan vele bezwaren en zienswijzen 
zijn binnengekomen. Wanneer gaat het college over tot beantwoording van deze bezwaren? De 
zienswijzen en bezwaren zijn rond medio mei van dit jaar al binnengekomen. We zijn nu ruim 7 
maanden verder! 

9.    Welke maatregelen gaat het college nu nemen om tegemoet te komen aan alle bezwaren, zodat 
procedures en hoge kosten voor de gemeente voorkomen kunnen worden? 
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